
 

 
 

 

 

 
 

 

Marktcommissie 

Vergadering van 9 september 2008 

 

 

 

Verslag 

 

 

Aanwezig: 

Wethouder S. Strous (voorzitter), P. de Jong (secretaris), B. de Vos (marktmeester),  

A. Mahu, B. Mahu, E. Smits, H. Hoens, A. Maseland, J. Tromp, B. Tebrunsvelt en  

B. Kusters (verslaglegging). De heren Kerkhof (St. Centrummanagement Weert) en van 

Hees (BRO) zijn gedeeltelijk aanwezig. 

 

Afwezig: 

H. Bex, wegens ziekte. 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Namens 

Stichting Centrummanagement Weert zijn de heren Kerkhof en van Hees aanwezig om de 

plannen voor de komende jaren toe te lichten. 

 

2. Aantrekkelijkheid markt (aan het woord de heren Kerkhof en van Hees)  

Namens St. Centrummanagement Weert (CMW) proberen de heren draagvlak te creëren 

bij de gemeente, de winkeliers uit de binnenstad en de marktkooplieden om samen Weert 

op de kaart te zetten. Er worden drie werkgroepen samengesteld, te weten: 

- evenementenbeleid; 

- visie/stadsontwikkeling; 

- beheer en veiligheid. 

Het streven is dat in elke werkgroep minimaal één vertegenwoordiger van de genoemde 

belanghebbende deel neemt. 

De drie punten die nu aan de commissie voorgelegd worden zijn: 

1 Zien we het gezamenlijk belang; 

2 Wil iemand namens de weekmarkt plaatsnemen in de werkgroep(en); 

3 Om invloed te hebben wordt op een financiële bijdrage gerekend. 

 

De commissieleden willen het nog even overdenken maar staan er zeker positief tegen 

over. Afgesproken wordt dat uiterlijk aan het einde van de week een beslissing genomen 

wordt. (Dhr. Van Hees neemt zelf contact op met de Centrale Vereniging voor de 

Ambulante Handel) 

 

3. Mededelingen en ingekomen stukken. 

De mededelingen en ingekomen stukken worden aan de hand van het verlag van de 

marktmeester punt voor punt doorgelopen.  

 

4. Verslag van de vorige vergadering d.d. 20 mei jl. 

Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
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5. Rondvraag en sluiting 

 

Dhr. Tebrunsvelt: 

- haalt nogmaals aan dat CWP graag met twee leden plaatsneemt in deze commissie.  

Het college heeft voor een evenwichtige vertegenwoordiging van alle belanghebbende in 

de marktcommissie gekozen. Daarop gebaseerd is het maximum aantal leden op 10 

gesteld, waarvan 1 vertegenwoordiger van CWP. 

 

- Waarom wordt er nog steeds afgereden via de Maasstraat. Zoals tijdens de 

commissievergadering in februari ook al besproken en genotuleerd is wordt collectief 

afgereden via de Korenmarkt en Nieuwe Markt. Echter een beperkt aantal grote 

verkoopwagens krijgen een aparte ontheffing om via de Maasstraat af te rijden. 

 

Dhr. Smits: hoe kunnen wij tijdens de kermisdagen onze plaatsen bereiken.  

De marktmeester geeft tijdig de aanrijdroutes door. 

 

Secretaris: Bedankt iedereen, ook namens zijn vrouw, voor de attentie tijdens zijn 

afwezigheid. Dit hebben ze beide zeer op prijs gesteld. 

 

- Op dit moment is de gemeente samen met CMW in overleg om de gezamenlijke wensen 

rondom de feestdagen in december te bespreken. Zoals het er nu naar uitziet komt er 

geen ijsbaan. Er wordt gedacht aan het huis van de sint en het huis van de kerstman. Als 

de plannen concreet zijn wordt de commissie geïnformeerd. 

 

- Zijn de weekmarkt promotieacties voor de feestmaand al bekend? 

Nee, het financiële plaatje is nog niet rond, maar er wordt zeker iets georganiseerd. 

 

Niks meer aan de orde zijnde sluit de wethouder de vergadering. 

 

De volgende vergadering staat gepland voor dinsdag 2 december a.s. om 19.30 uur in 

de B en W kamer van het stadhuis te Weert. 

 


